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  P R O T O K Ó Ł Nr VII/11 
z obrad VII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła si ę w dniu 30 czerwca 2011 r. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2010 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała                   

z organizacjami pozarządowymi za 2010 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2010 rok. 
10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2010 rok. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok. 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 

2011. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkole publiczne prowadzone przez gminę Stara Biała. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych 

kandydatów na ławników sądowych. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki              

i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2011 – 2015”. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na dokonanie czynności 

związanych ze zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej w m. Nowe 
Proboszczewice gmina Stara Biała (dz. nr 397). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego 
w m. Brwilno (dz. nr 59/28). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego 
w m. Maszewo (dz. nr 71/10). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru działki o nr ewid. 15 we wsi Biała, 
gmina Stara Biała. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego         
w Wyszynie. 

21. Zapytania i wolne wnioski. 
22. Zakończenie obrad.                
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VII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.10 i zakończyła o godz. 12.40. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób. 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2010 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała                       

z organizacjami pozarządowymi za 2010 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2010 rok. 
10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2010 rok. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok. 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 2011. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkole publiczne prowadzone przez gminę Stara Biała. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych 

kandydatów na ławników sądowych. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Opieki 

nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2011 – 2015”. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na dokonanie czynności związanych 

ze zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej w m.  Nowe Proboszczewice 
gmina Stara Biała (dz. nr 397). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno 
(dz. nr 59/28). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego                        
w m. Maszewo (dz. nr 71/10). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru działki o nr ewid. 15 we wsi Biała, gmina 
Stara Biała. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
w Wyszynie. 

21. Zapytania i wolne wnioski. 
22. Zakończenie obrad.                

Wobec braku wniosków do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia VI sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają 
uwagi i zastrzeżenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i zastrzeżeń, wobec czego Przewodnicz ący Rady poddał 
pod głosowanie projekt protokółu z VI sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z VI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie 
(15 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami, przede wszystkim           
o postępie robót inwestycyjnych przewidzianych w budżecie gminy na 2011 rok: 
� Droga Kowalewko – Srebrna została praktycznie zakończona,  pozostały roboty 

wykończeniowe. 
� Ulice Cedrowa i Jaworowa w Maszewie Dużym zostały wykonane w 50%. 
� Ulice Bohuna i Billewiczówny w Białej - wykonawca poprosił o przedłużenie o 1 miesiąc 

terminu zakończenia robót, z uwagi na późniejsze niż przewidywano, rozpoczęcie prac. 
� Ul. Umińskiego w Starych Proboszczewicach – roboty rozpoczęto. 
� Szkoła w Wyszynie - pozostało położenie nawierzchni poliuretanowej na boisku                  

oraz jego ogrodzenie. Droga do szkoły zostanie wykonana w całości po wybudowaniu 
dodatkowej klatki schodowej w szkole. Parking przy szkole został już oddany do użytku. 

� 18 czerwca br. nastąpiło otwarcie Centrum Sportowego Wierzbica w Nowych 
Proboszczewicach. Wykonawca obiektu w dniu dzisiejszym schodzi z placu budowy, 
dzięki czemu obiekt może być użytkowany w okresie wakacji. 

� Kanalizacja sanitarna w Ogorzelicach została wykonana w 80%. Pozostały do 
rozwiązania następujące problemy: 
1. zasilanie przepompowni ścieków w energię elektryczną, 
2. zamontowanie kolektora tłocznego pod torami kolejowymi. 

� Komunikacja autobusów linii miejskiej w gminie: od 1 lipca do 31 sierpnia br. autobusy 
linii 5 i 17 będą jeździły jak w niedziele i święta, od 1 lipca br. nastąpi likwidacja linii nr 14 
z powodu znikomego zainteresowania. Pan Wójt poinformował też w zarysie                    
o projektowanych przez KM Płock zmianach dotyczących organizacji przejazdów 
autobusów wszystkich linii. 

� W dniach 11-15 lipca br. planowane są spotkania z rolnikami poświęcone problemom 
melioracji gruntów. 

� Rozpoczęły się drobne, na kwotę nieco ponad 100 tys. zł, roboty remontowe szkoły         
w Starych Proboszczewicach.  

� Remont sali gimnastycznej, łącznie z zapleczami socjalnymi, w Zespole Szkół                 
w Maszewie Dużym zostanie wykonany w przyszłym roku. W roku bieżącym zostaną 
wykonane jedynie drobne (bez przetargu) roboty remontowe w tej szkole i w szkole          
w Starej Białej. 

� Przygotowywana jest dokumentacja przetargowa na roboty związane z budową 
wodociągów i kanalizacji – dotyczy projektów przygotowanych w roku ubiegłym. 

� Odnośnie oświetlenia ulicznego – tu problemem jest współpraca z firmą Energa 
Oświetlenie, która do tej pory nie przestawiła projektu umowy do akceptacji. 

� Odnośnie obsady nowych stanowisk pracy w Urzędzie Gminy: Pan Wójt przedstawił 
Pana Rolanda Bury, który obejmie stanowisko dyrektora GOKiS oraz Panią Joannę 
Turalską, która obejmie stanowisko zastępcy kierownika Referatu Finansowego. 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta 
Gminy. 
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Wobec braku pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych             
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna  spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji  Jacek Portalski  
omówił tematykę posiedzeń: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2010 rok. 
2. Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2010 rok Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej, a także 
wypracowanie opinii o realizacji budżetu gminy za 2010 rok i wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy. 

 
Komisja Bud żetowa  spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji  Mariusz 
Downarowicz omówił tematykę posiedzenia: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2010 rok. 
2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi         

w 2010 roku. 
3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii           
w 2010 r. 

 
Komisja Polityki Społecznej  spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji  Andrzej 
Wojciechowski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2010 rok. 
2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi         

w 2010 roku. 
3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii           
w 2010 r. 

Przewodnicz ący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Wobec braku pytań do przedstawionych  sprawozdań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
Radny Mariusz Downarowicz zgłosił potrzeb ę: 
� Naprawy nawierzchni boiska w Brwilnie, 
� Naprawy uszkodzonych słupków granicznych przy działkach w Brwilnie, 
� Naprawy dróg po budowie kanalizacji. 
Radny Marek Krajewski zgłosił nast ępujące potrzeby: 
� Uzupełnienie tłuczniem poboczy, dotyczy: ul. Łącznej  w lesie w okolicy krzyża i ul. 

Łącznej przy skrzyżowaniu z drogą wojewódzką Nr 562 w Maszewie oraz wjazdu do 
kościoła w Maszewie Dużym, 

� Modernizacja drogi wojewódzkiej Nr 559 (budowa chodnika) w Maszewie Dużym. 
Radny Sławomir D ąbrowski: 
� Zauważył, że dolina Wierzbicy pomiędzy Ośrodkiem Zdrowia i remizą strażacką               

w Nowych Proboszczewicach, z uwagi na rosnące krzaki, jest azylem dla osób pijących 
alkohol.  
 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
� Odnośnie gazyfikacji Starych i Nowych Proboszczewic: do dnia dzisiejszego mieszkańcy 

nie mają informacji w tej sprawie. 
Radny Włodzimierz Kajkowski: 
� Zapytał, jak przedstawia się sprawa wykonania oświetlenia zaplanowanego na br. 
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Odpowiedzi Wójta Gminy: 
Na pytania radnego Mariusza Downarowicza: 
� Nawierzchnia boiska zostanie naprawiona. 
� Słupki graniczne są obecnie montowane w sposób bardzo prowizoryczny. W zasadzie 

każde działanie dotykające granic nieruchomości powinno być poprzedzone tyczeniem 
geodety. Jeżeli jednak właściciele nieruchomości uważają odtworzenie posadowienia 
słupków granicznych za niezbędne, prosimy o zgłoszenie się do Urzędu Gminy, wtedy 
będziemy interweniować u wykonawcy melioracji. Natomiast ten ogólnie sformułowany 
wniosek trudno jest zrealizować. Potrzebny jest wniosek dotyczący konkretnej działki. 

� Naprawa dróg jest wykonywana na bieżąco. 
Na pytania radnego Marka Krajewskiego: 
� Drogi są naprawiane na bieżąco. 
� Odnośnie modernizacji drogi wojewódzkiej nr 559: obecnie czekamy na rozpatrzenie 

odwołania od pozwolenia wodno-prawnego, który do RDOŚ złożył jeden z mieszkańców. 
To wstrzymuje MZDW przed wystąpieniem z wnioskiem do Wojewody o wydanie ZRID. 

Na uwagę radnego Sławomira D ąbrowskiego: 
� W związku z planowanym zagospodarowaniem tego terenu Urząd Gminy prowadzi 

negocjacje w sprawie jego wykupu, ponieważ w większości jest to własność prywatna. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka:  
� Będziemy w tej sprawie interweniować w spółce gazowej. 
Na pytanie radnego Włodzimierza Kajkowskiego: 
� Energa Oświetlenie Spółka z o.o. jest jedynym wykonawcą oświetlenia ulicznego. 

Niestety, cena jaką proponuje za konserwację i budowę nowych punktów świetlnych jest 
dla nas nie do przyjęcia. 

Radny Mariusz  Downarowicz  zapytał, kiedy będzie wykonane oświetlenie drogi 
stanowiącej łącznik pomiędzy Maszewem a Brwilnem, a radny Piotr Rutkowski  – 
oświetlenie drogi w Nowym Trzepowie przy cmentarzu. 
Pan Wójt  stwierdził, że niezależnie od firmy Energa Oświetlenie Gmina może  zamontować 
lampy uliczne w następujących miejscach: 
1. droga będąca łącznikiem pomiędzy Maszewem a Brwilnem, 
2. fragment oświetlenia ul. Włoczewskiej w Starych Proboszczewicach, 
3. droga do lasu w Kobiernikach, 
4. droga przy cmentarzu w Nowym Trzepowie. 
Lampy te staną się własnością gminy. W przypadku przedłużania się rozmów ze spółką 
Energa Oświetlenie, podejmiemy działania zmierzające do wybudowania tych fragmentów 
oświetlenia przez inną firmę. 
Radny Stanisław Wi śniewski  zgłosił konieczność naprawy nawierzchni na zatoczce 
autobusowej w Wyszynie. Pan Wójt  potwierdził, że naprawa ta zostanie wykonana. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie                  
z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. Poprosił radnych             
o ewentualne pytania do kierownika GOPS Pani Małgorzaty Wiśniewskiej – Klimczewskiej. 
Wobec braku pytań ze strony radnych  Przewodnicz ący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie Wójta 
Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2010 
rok. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  przeszedł do następnego 
punktu porządku obrad. 
Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że wcześniej wszyscy członkowie Rady otrzymali 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej 
za 2010 r.  
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Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania 
Wójta Gminy. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 10. 
Przewodnicz ący Rady  poinformował, że wszyscy radni otrzymali wcześniej, celem 
rozpatrzenia i zatwierdzenia, sprawozdanie finansowe Gminy Stara Biała wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2010 rok i informacją o stanie 
mienia Gminy. Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr 157/P/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 kwietnia 2011 roku w sprawie 
wydania pozytywnej opinii o przedłożonych przez Wójta Gminy Stara Biała sprawozdaniach.  
Dalej przedstawił radnym pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała          
o realizacji budżetu gminy za 2010 rok, dającą podstawę do wystąpienia do Rady Gminy       
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2010 rok, 
sformułowanym po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego, sprawozdania    
z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2010 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy. 
 
Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radni nie mieli żadnych pytań i nie wnieśli uwag. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok i poprosił o zabieranie głosu. 
Wobec braku pytań i wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych.  

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogło śnie  (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 45/VII/11  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego za 2010 rok  
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. 
Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr 275/P/2011 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 czerwca 2011 roku w sprawie wydania opinii 
(pozytywnej) o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku      
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zabieranie głosu. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych.  

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogło śnie  (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 46/VII/11  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy a bsolutorium z tytułu 
wykonania bud żetu za 2010 rok (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.12. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2011. 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań oraz wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 47/VII/11 zmieniaj ącą Uchwał ę Bud żetow ą Gminy Stara Biała na rok 2011 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 13. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stara 
Biała.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 48/VII/11 w sprawie  ustalenia wysoko ści opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gmin ę Stara Biała   (uchwała                   
w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do 
zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników sądowych.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zgłaszanie kandydatów. 
Sekretarz Gminy Aleksandra Cyli ńska  wyjaśniła pokrótce zasady zgłaszania kandydatów 
na ławników i ich wyboru przez Radę Gminy. 
Radny Mariusz Downarowicz  zgłosił kandydatury radnych: Włodzimierza Kajkowskiego , 
Marka Krajewskiego i Piotra Rutkowskiego . Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na 
kandydowanie, a radny Piotr Rutkowski  dodatkowo zgodę na przewodniczenie komisji. 
Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy radni zgłaszają innych kandydatów. 
Wobec braku zgłoszeń innych kandydatów, wniosków oraz pytań ze strony radnych, 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 49/VII/11 w sprawie powołania Zespołu do zaopin iowania zgłoszonych 
kandydatów na ławników s ądowych (uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 15. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2011 – 2015”.    
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Podstawowe założenia Programu wyjaśniła pokrótce kierownik GOPS Małgorzata 
Wiśniewska-Klimczewska. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 50/VII/11 w sprawie uchwalenia „Gminnego Progra mu Profilaktyki i Opieki 
nad Dzieckiem i Rodzin ą na lata 2011 – 2015” (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
W tym miejscu Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu radnym powiatu płockiego: 
Radny Lech D ąbrowski: 
• W imieniu własnym i Starosty Płockiego pogratulował Panu Wójtowi otrzymanego 

absolutorium, 
• Poinformował o otrzymanym przez Zarząd Powiatu absolutorium, 
• Poinformował o zamierzeniach Starostwa odnośnie poprawy stanu dróg. 
Radny Marek Moderacki: 
• Przyłączył się do gratulacji w związku z otrzymaniem  przez Pana Wójta absolutorium, 
• Podziękował za zaproszenie na otwarcie zespołu obiektów sportowych w Nowych 

Proboszczewicach i wyraził uznanie wybudowaniem tak wspaniałego obiektu, 
• Przedstawił zamierzenia MZDW w Warszawie odnośnie dróg. 
 
O godz. 10.45 Przewodniczący Rady zarządził 60 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.45 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego i kierownik Posterunku Policji         
w Starej Białej. 
 
Ad. 16. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych ze zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej        
w m. Nowe Proboszczewice, Gmina Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 51/VII/11 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych 
ze zbyciem niezabudowanej nieruchomo ści poło żonej w m. Nowe Proboszczewice, 
Gmina Stara Biała  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad.17. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Brwilno. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 52/VII/11 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych         
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Brwilno 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.18. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Maszewo. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 53/VII/11 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych         
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Maszewo 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.19. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru działki nr 15 
we wsi Biała, gmina Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Wojciech Żółtowski zauważył, że na działce nr 15 jest ustanowiona służebność 
przejścia i przejazdu do działki Nr 13. Uważa więc, że w związku z zaplanowaną w tym 
miejscu inwestycją gminną, celowe byłoby zaplanowanie drogi dojazdowej do tej działki na 
działce nr 14. 
Pan Wójt , wyjaśniając pokrótce swoje stanowisko, zaproponował podjęcie uchwały               
w niezmienionej wersji. 
Wobec braku wniosków oraz dalszych pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 54/VII/11 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru działki nr 15 we wsi Biała, gmina Stara 
Biała  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.20. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu 
Szkolno – Przedszkolnego w Wyszynie. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Marek Moderacki  zapytał, czy dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego               
w Wyszynie będzie wyłoniony w drodze konkursu. 
Pan Wójt  wyjaśnił pokrótce zasady, które obowiązują przy obsadzaniu tego stanowiska. 
Wobec braku wniosków oraz dalszych pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 55/VII/11 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                  
w Wyszynie (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 21. 
W tym momencie salę obrad opuścił radny Włodzimierz Kajkowski. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Sołtys Ma ńkowa Katarzyna Szafra ńska: 
� Zapytała, kiedy będą namalowane pasy oznaczające przejścia dla pieszych na drodze 

wojewódzkiej nr 559 przy przystankach autobusowych i na pętli autobusowej. 
� Zapytała, w jakim trybie odbędzie się obsada kadry pedagogicznej w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Wyszynie. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 
� Zapytał, dlaczego nie zostały zorganizowane „dni otwarte” w szkole w Wyszynie? 
� Prosi o lokal, np. w szkole w Wyszynie, w którym mieszkańcy będą mogli, własnymi 

środkami finansowymi, zorganizować siłownię. 
� Zapytał, czy będzie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami dotyczące działalności 

ZUOK. 
� Zapytał, jak przedstawia się sprawa budowy gazociągu? 
� Przekazał informację o konkursie ogłoszonym przez firmę Nivea, która z okazji 100. 

rocznicy istnienia  zamierza zbudować 100 placów zabaw dla dzieci oraz o warunkach 
uczestnictwa i wygrania konkursu. 

Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki: 
� Zapytał co zostało zrobione w sprawie naprawy studzienek telekomunikacyjnych na ul. 

Floriańskiej i Płockiej? 
� Prosi o wcześniejszą informację o spotkaniach w sprawie melioracji gruntów, tak aby 

sołtysi zdążyli poinformować rolników. 
� Prosi o załatwienie zgody na wycięcie drzew i krzaków rosnących wzdłuż ul. Floriańskiej 

w okolicach byłego Domu Nauczyciela. Zadeklarował, że samą wycinkę przeprowadzą 
mieszkańcy w czynie społecznym. 

� Zapytał, czy zostały podjęte decyzje w sprawie remontu przystanku autobusowego na 
pętli w Starych Proboszczewicach 

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka , czy zaplanowane w budżecie gminy koszty 
utrzymania GOKiS będą w całości pokryte ze środków finansowych gminy, czy też możemy 
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oczekiwać jakiś subwencji Skarbnik Gminy odpowiedziała, że – jako zadanie własne gminy – 
muszą być w całości pokryte z jej dochodów. 
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki: 
� Zapytał, czy jest planowane usunięcie drzew rosnących przy cmentarzu w Nowym 

Trzepowie. 
� Poprosił o wyjaśnienie zasad pobierania opłaty za opróżnianie pojemników na śmieci. 

 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na pytania sołtysa Ma ńkowa Katarzyny Szafra ńskiej: 
� Sprawa namalowania pasów na drodze została zgłoszona do MZDW Rejon Gostynin. 

Zostanie sprawdzone, czy w tej sprawie została już podjęta decyzja. 
� Muszą to być osoby spełniające wymogi formalne. Nie ma obowiązku przeprowadzenia 

wyboru w drodze otwartego wyboru, ale należy to zrobić w sposób czytelny. 
Na pytania sołtysa Ulaszewa Leszka Majczyny: 
� Takiej potrzeby nikt Wójtowi nie zgłaszał. W sprawie „dni otwartych”  należało 

skontaktować się z Dyrektor szkoły. 
� Odnośnie zorganizowania siłowni w szkole – sprawę należy wnikliwie rozpatrzyć z uwagi 

na koszty utrzymania oraz zabezpieczenia budynku publicznego, jakim jest szkoła. 
� Najlepszym terminem spotkania w sprawie ZUOK będzie okres powakacyjny. 
� Gmina zgłosiła swój udział w konkursie firmy Nivea, wskazując miejsce na plac zabaw 

dla dzieci przy szkole w Wyszynie. 
� Odnośnie budowy gazociągu – projektant poinformował, że projekt powinien być 

przygotowany do końca czerwca br. Wszystkie sprawy leżące po stronie Urzędu Gminy 
zostały już wykonane, natomiast realizacja budowy gazociągu jest w gestii Gazowni. 

Na pytania sołtysa Starych Proboszczewic Jana Siera dzkiego: 
� Odnośnie studzienek kanalizacyjnych – sprawa została zgłoszona Telekomunikacji 

Polskiej i Petrotelowi. Wobec nie wykonania naprawy zostanie wysłany monit. 
� Odnośnie spotkań z rolnikami w sprawie melioracji – informacja zostanie przekazana       

sołtysom z odpowiednim wyprzedzeniem. 
� Odnośnie wycięcia drzew i krzaków – sprawa zostanie rozważona. 
� Odnośnie remontu przystanku autobusowego – żadna decyzja nie została na razie 

podjęta. 
Na pytanie sołtysa Nowego Trzepowa Stanisława Mokrz kiego: 
� Drzewa przy cmentarzu nie są własnością gminy. Administratorem tego miejsca jest 

parafia i do niej należy inicjatywa w tej sprawie. 
� Wzajemne relacje między właścicielem nieruchomości a firmą wywożącą śmieci są 

określone w umowie. 
 
Ad.22. 
Wobec zbliżającej się przerwy wakacyjnej Przewodnicz ący Rady  złożył wszystkim życzenia 
udanego wypoczynku. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady VII 
Sesji Rady Gminy Stara Biała. 
                                                                                   Przewodniczący Rady 
                                                                                       Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


